
 
 

 

 
 
Onderwerp: 

 
 
Besluitenlijst Presidium 

 
Datum: 

 
19 mei 2020 
 

 NOT20-0145 

Aanwezig: 
 
 
 
 
 
Afwezig: 
 

B. Blase (voorzitter), R. Schoemaker (HOP), F. Lammerts (VVD),  
G. Klercq (CDA), M. Feelders (D66), S. Brau (PvdA), C. Kwint (GL),  
W.J. Mandersloot (Senioren Heerhugowaard), T.J. Visser-Hogeterp 
ChristenUnie),S. Visser (Nederland Duurzaam) en G. de Graaf (griffier).  
 

F. Hoekstra (VVD) 

 
Notulist:  M.G. Bakker-Nobel 

 

Nr.  Actie 

   

01. Opening 

 Agenda is akkoord. 
 

 

02. 
 

Mededelingen en vragen 

 Gevolgen coronavirus 
Vandaag is de Rib s.v.z. coronacrisis week 21 in het nieuws 
van de dag opgenomen. Morgen is er een bijeenkomst van het 
regionaal -  en lokaal beleidsteam; de uitkomsten worden 
betrokken bij de Rib van volgende week.  
- Technische vragen die corona gerelateerd zijn kunnen om 

pragmatische redenen in een Rib worden meegenomen; 
maar dat is niet de regel. 

- Er is een medewerker vrijgemaakt om met alle horeca in 
gesprek te gaan; aandacht voor de gehandicapten is 
betrokken in de instructie. 

 Stand van zaken samenwerking met Langedijk           
De voorzitter geeft een korte toelichting waarin hij o.a. laat 
weten dat GS vandaag een positief conceptbesluit heeft 
genomen. Op 15 juni wordt dit in de Statencommissie 
behandeld; zowel: B. Blase als L. Kompier zijn dan aanwezig. 
Provincie, Heerhugowaard en Langedijk hebben een afspraak 
over de lobby naar het rijk; taken zijn verdeeld  

 Bestuurlijke termijnagenda 2020-? 
De oude versie krijgt een update v.w.b. de vertraging die de 
afgelopen weken is opgelopen. De nieuwe versie wordt 
verwerkt in een nieuwe lay out die via een extra tabblad op de 
website is in te zien. De verwachting is dat dit over enkele 
weken het geval zal zijn. 
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 Mededeling B. Blase over Zienswijzen GRen die vanavond in 
de commissie behandeld worden en de eerstvolgende raad. 
- Zienswijzen zijn nog niet allemaal congruent geformuleerd.  
- Gesprek met de GRen over een corona-paragraaf (zijn 

daar verschillend mee om gegaan). 
Wethouder Fintelman zal dit vanavond in de commissie 
toelichten. Intentie is dat alle GRen op een vergelijkbare 
manier omgaan met Corona en de gevolgen daarvan.  

Hoe verder met fysiek of digitaal vergaderen 
De griffier stelt voor tot en met de zomervakantie vergaderingen 
digitaal te laten plaatsvinden en daarna een oplossing te vinden 
in de raadzaal.  
Na gedachtewisseling gaat het Presidium akkoord met dit 
voorstel kijkend naar de periode die het betreft (1,5 maand) en 
gelet op de voorbeeldfunctie die het Presidium heeft. Maar ook 
vanwege de verwachting dat de voorjaarsnota pas na de zomer 
behandeld zal worden. De wethouder heeft namelijk het 
voornemen om de fracties het voorstel te doen, om na de zomer 
met een brief te komen die kan dienen als een equivalent van de 
voorjaarsnota.  
De openbare vergaderingen gaan via Zoom. 
Stand van zaken Midterm review raadsagenda 
Ook dit punt valt onder de hierboven geschetste aanpak 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 

03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 7 april 2020  
 
 
 
 
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld/in behandeling. 
Naar aanleiding van: Gevolgen van Corona voor de bedrijfsvoering;  
Tot nu toe werd niet iedere commissie gestart met dit onderwerp; 
reden het is geïnterpreteerd als: 1 commissie per cyclus. Dit wordt 
vanaf heden de lijn. 
 
Conceptagenda raadsvergadering d.d. 2 juni 2020 
Presidium gaat akkoord met de conceptagenda.  
De volgorde van de agendapunten wordt nog aangepast.  

 

   
05. Evaluatie vorige raad d.d. 14 april 2020 

- Etiquette van de vergadering verdient aandacht. 
 
Gezamenlijke vergadering Commissie M&S en S&R d.d. 7 april 2020 
-- 
Commissie S&R d.d. 12 mei 2020 
Persoonlijke noot van de griffier over de woordkeuze bij een 
agendapunt.  
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06. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
07 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
08 
 

Invulling data ‘overige’ opgenomen in vergaderschema 
o 9 juni: Onder voorbehoud 19.30 uur Themabijeenkomst 

met Langedijk (onderwerp volgt zodra er meer 
duidelijkheid is) 

o 9 juni: 20.30u Themabijeenkomst Mobiliteit en parkeren 
(als de bijeenkomst van 19.30 uur niet door zou gaan, 
gaat het tijdstip naar 20.00 uur) 

 

 10 juni Stationsgebied: Heerhugowaard en Langedijk 

 17 juni Financiën – zie Rib P&C cyclus vooruitlopende op 
bestuurlijke tussenrapportage na de zomer. 

 01 juli Geestmerambacht en de HAL-gemeenten over de visie 
voor de komende jaren. 

 Hoe gaan we om met een presentatie ‘beter afval scheiden’ 
Er is de wens om een presentatie te houden. Griffier krijgt de 
vrijheid dit voor dan wel na de zomervakantie te organiseren. 

 Is er behoefte aan een extra avond voor Heerhugowaard over 
RES/LES? 
Die behoefte is er: voor de zomer zal er een themabijeenkomst 
over de LES worden georganiseerd in aanvulling op de 
commissie- en raadsvergadering. 

 
Rondvraag 
De heer Kwint heeft er moeite mee dat er via een Rib aangekondigd 
wordt dat de Voorjaarsnota geschrapt/uitgesteld wordt; hier had de 
raad iets van moeten vinden. 
De voorzitter: wettelijke kaders zijn nog steeds gegarandeerd in het 
voorstel van de wethouder.  
Ten tijde van het vorige Presidium was er nog geen formele 
besluitvorming in het college geweest. 
N.a.v. de vraag van de heer Kwint komen de in de kalender 
opgenomen data ‘raad-overig’ te vervallen om verwarring te 
voorkomen. (Was vergaderdatum commissie M&C) 
De heer Schoemaker roept de afspraak in herinnering dat er geen 
politieke initiatieven/film in het gemeentehuis gepland worden.  
Presidium bevestigt dat deze lijn gehanteerd wordt. Het is aan de 
betreffende partijen wat zij doen met de onlangs gemaakte opnamen. 
De heer Feelders merkt op dat de laatste tijd niet alle raadsvoorstellen 
volledig worden aangeleverd. De griffier beaamt dit en licht toe dat het 
vooral stukken betreft die aangeleverd zijn na de intelligente lock down, 
dat heeft wat slordigheden met zich mee gebracht. Onderwerp heeft de 
aandacht van de bestuursondersteuning en de griffie. 
 
Sluiting 

 
 
 
 
 
 
Griffie 
 
 
 
 
 
 
 
Griffier 

 
 
 Spaaragenda 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -   Peiling behoefte aan training Morele Oordeelsvorming  okt. 2020 
 -     Organogram – raadsbrede presentatie DT en MT 
 
 
 
 

 

 


